
 

Verslag van de jaarvergadering van KBO-Boskant  
op 24 januari 2024 in De Vriendschap 
 
 
Aanwezig van het bestuur: Bert de Koning, Leo Bekkers, Peter Boomgaard, Annemarie Rovers, 

Nellie Verhagen, Jacomien Habraken, Jeanne van de Meulengraaf. 
Afwezig van het bestuur: Annie van Heeswijk 
Overige aanwezigen:   Er zijn 42 personen aanwezig (inclusief de genodigden). 
Notulist:   Jacomien Habraken 
 
 
1. Opening 
De voorzitter Bert de Koning opent de jaarvergadering om 13:45 uur en heet 
iedereen van harte welkom op deze vergadering, onze leden, bestuursleden en 
natuurlijk ook onze nieuwe leden. Tevens een warm welkom voor Senior-Rooi, 
Welzijn de Meierij, de Dorpsraad Boskant en fotograaf Wil van der Linden .  
Afwezig met afmelding: KBO- Olland en Seniorenraad Meierijstad, zonder afmelding: 
KBO- Nijnsel. 
Alvorens aan deze vergadering te beginnen zou ik graag even 1 minuut stilte willen 
vragen voor 11 leden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen zijnde: Driek van Dijk, 
Oda van Roosmalen, Harrie en Sjaan Konings, Fientje en Cees Olislagers, Theo van 
Genugten, Martien Sanders, Henk Verboort,  Nellie van Wijk en Corrie Schepens. 
Het afgelopen jaar 2023 is voor KBO-Boskant een jaar geweest waarbij zeker 
bijzondere gebeurtenissen hebben plaats gevonden.  
Onze oud-voorzitter Annemarie Rovers heeft op de ledenvergadering van  
25 januari 2023 een koninklijke onderscheiding ontvangen. Zij is benoemd tot lid   
in “De Orde van Oranje Nassau”. Burgemeester Cees van Rooij van Meijerijstad 
heeft haar het lintje op deze datum opgespeld. Voor Annemarie is er de afgelopen 
tijd veel veranderd. Op de 1e plaats natuurlijk haar onderscheiding waar ze ook 
geweldig blij mee was. Maar door haar lichamelijke beperkingen heeft ze ook veel 
moeten inleveren. Zij heeft haar huis aan de Wilgenstraat in Boskant verkocht en een 
andere woning in de Kasteellaan kunnen huren. Een geweldige grote verandering als 
je ruim 50 jaar in Boskant gewoond hebt. Zij is nu ook aftredend en niet meer 
herkiesbaar voor het bestuur. Sinds 2005 zit zij in het bestuur van KBO-Boskant. Ze 
wil wel gewoon lid blijven van onze KBO-Boskant. Annemarie geweldig bedankt voor 
jouw inzet en alle activiteiten waar jij steeds het karretje getrokken hebt. Natuurlijk 
ook bedankt voor alle jaren waar wij bij jou thuis geweest zijn voor onze 
bestuursvergaderingen waar wij zeker niets tekort gekomen zijn.  
  
  
2. Mededelingen 
Peter Verbraak, voorzitter van Senior-Rooi geeft een uitleg over de Mantelzorg 
enquête en deelt de formulieren uit aan de aanwezige mantelzorgers.  Bijna iedereen 
is op de een of andere manier mantelzorger. Vele alleenstaanden worden geholpen 
door een buur of een familielid. Bij oudere echtparen is het vaak zo dat ene partner 
de ander kan verzorgen bij ziektes of andere gebreken of de boodschappen doet. De 
ingevulde formulieren worden verzameld en bij een volgende bijeenkomst van de 
KBO’s met de gemeente en wethouder Rik Compagne in behandeling genomen. 
Deze bijeenkomst zal in maart 2024 plaats vinden.  



 

 
  
Carien van Eijden van Welzijn de Meierij stelt zich voor een geeft uitleg over 
Buurtpraat.  Ook deelt zij folders uit van de avond op 1 februari bij de Vriendschap 
over ‘Veiligheid in en aan je huis’. Er volgen meer informatie- avonden voor alle 
Boskanters. Dit in samenwerking met de Dorpsraad en KBO-Boskant. 
 
 
Rita van Erp vraagt of zij, omdat ze niet in Boskant woonachtig is, toch mee mag 
praten over de ontwikkelingen binnen KBO-Boskant. Dat kan zeker als je lid bent 
maar elders woont. 
 
 
Vanwege de veranderingen in het bestuur hebben wij ook moeten uitwijken naar een 
andere locatie voor onze bestuursvergadering, we zijn nu maandelijks te gast bij Leo 
Bekkers thuis. Het gehele bestuur is blij met deze fijne ruimte die de familie Bekkers 
ons ter beschikking wil stellen voor onze vergaderingen.  
  
Het is nu de tijd voor mij om mijn taak over te dragen aan een nieuwe voorzitter. Op 
de vorige ledenvergadering hebben wij jullie in kennis gesteld dat een nieuwe 
voorzitter zeer welkom zou zijn. Wij hebben nu een nieuw bestuurslid, zijnde Peter 
Boomgaard. Deze heeft het afgelopen jaar de bestuursvergaderingen al bijgewoond. 
Dit naar onze volle tevredenheid, daarom willen wij  Peter op deze Algemene 
Ledenvergadering voordragen als nieuwe voorzitter van KBO-Boskant. Hier komen 
we zo dadelijk op terug.  
  
Op 27 maart van dit jaar zullen wij het 60 jarig bestaan vieren van onze KBO-
Boskant. Het gehele bestuur is al geruime tijd bezig om u een leuke middag te 
bezorgen. Het is een hele voorbereiding maar het gaat ons lukken om deze mijlpaal 
op een fijne manier te vieren met onze leden.  
De meeste activiteiten zijn het afgelopen jaar wel door gegaan.                       
Onze 1e activiteit kaarten in de Vriendschap werd door 22 personen bijgewoond.  
In de jaarvergadering op woensdag 25 januari zijn Harrie en Sjaan Konings 
gehuldigd voor hun 25 jarig lidmaatschap.               
Daarna volgde de spellekesmiddag op donderdag 16 februari dat eveneens een 
groot succes was. Het lentefeest, waar 50 leden aanwezig waren, werd met 
goochelaar Martijn van Berkel een spannende leuke middag.  
Onze jaarlijkse busreis dit jaar naar oude ambachten & speelgoedmuseum in Ter 
Schuur en het Palingmuseum was zeker een succes.  
Mede doordat wij een subsidie mochten ontvangen van KBO-Brabant hebben wij de 
prijs acceptabel kunnen houden. Met bijna een volle bus (48 leden) hebben we een 
fijn uitstapje gehad.  
  
Ook onze sportdag is een jaarlijks terugkerend evenement. Voor het tennis waren er 
slechts 6 deelnemers. De overige activiteit het Jeu de Boules werd goed bezocht 
hiervoor hadden 37 personen zich aangemeld.    



 

De spellekesmiddag op woensdag 9 augustus was een onderdeel van de 
zomeractiviteiten van Senior-Rooi en werd met 40 deelnemers bijzonder goed 
bezocht. 
Ook de Quizmiddag is met 33 personen prima en succesvol verlopen.   
Op de kaartmiddag op vrijdag 24 november waren maar 16 personen aanwezig.  
De eindejaarviering op woensdag 20 december werd door 54 personen bezocht en 
was een prima afsluiting van 2023. Door een subsidie van € 750,00 van onze 
gemeente konden wij ook hier de kosten beperkt houden.  
Een verslag van deze activiteiten kunt u terugvinden in ons jaarboek 2023/ 2024. 
                                                                                       
  
Ook is er het afgelopen jaar een nieuwe website gemaakt voor KBO- Boskant .  
Heel veel informatie is hier op te vinden www.kbo-sintoedenrodeboskant.nl 
Deze site staat ook altijd vermeld op de maandelijkse nieuwsbrief.  
De leden die het afgelopen jaar de leeftijd bereikt hebben van 85 jaar zijn door een 
bestuurslid bezocht en hebben een presentje mogen ontvangen.  
Het biljarten in de Vriendschap op de donderdagmiddag verloopt goed. 
We willen nu ook kijken of we het kaarten op deze donderdagmiddag weer kunnen 
opstarten.  
 
Het eetpunt in de kantine bij voetbalvereniging Boskant is door te weinig 
belangstelling ter ziele gegaan, heel jammer voor de trouwe gasten.  
Niet alleen de corona maar ook door verschillende verhuizingen van onze leden naar 
het centrum is hier waarschijnlijk mede de oorzaak van.  
Voor ons kerkdorp Boskant zal toch veel moeten gebeuren om ons dorp leefbaar te 
houden.  
 
Het aantal leden loopt vooral door overlijden en verhuizingen flink terug. 
Toch hopen wij hier verandering in te kunnen brengen.  
Wij willen de mening vragen van onze leden. ‘Wat verwacht u van KBO-Boskant’.  
Om de mening van meer leden te weten willen we hierover graag eens van gedachte 
wisselen. In de nieuwsbrief van december 2023 staat de informatie  
voor dit initiatief. Rien Taks vraagt of zich 10 leden willen melden voor een 
brainstormsessie over de verdere ontwikkelingen van KBO-Boskant.  
Ook voor onze jaarlijkse zomerreis willen wij jullie alle, eens vragen of hier bepaalde 
suggestie voor zijn, denk hier maar eens rustig over na en als je denkt dat je een 
goed idee hebt laat het ons dan weten.  
Tot zover de mededelingen van deze vergadering.  
Als hier nog vragen over zijn wil ik jullie voorstellen om deze bij de rondvraag punt 10 
te willen stellen.  
  
Bert de Koning, voorzitter.   
 
  
3. Financieel jaarverslag 2023                                                                     
Hierbij wil ik graag het woord geven aan onze penningmeester Leo Bekkers.    
Op de tafels liggen een aantal exemplaren zodat u dit verslag kan volgen. Gelieve 
deze op tafel te laten liggen zodat Leo deze weer kan ophalen. 

http://www.kbo-sintoedenrodeboskant.nl/


 

De financiële verantwoording is ook dit jaar volledig transparant aan de leden 
voorgelegd, inclusief vermelding van alle gegevens m.b.t. spaar- en 
banksaldo. 
Vervolgens neemt hij de in- en uitgaven van het jaar 2023 door. 
Applaus voor de penningmeester. 
 
Geen vragen hier over. 
4. Verslag Kascontrolecommissie 
Verslag kascontrole commissie deze is dit jaar uitgevoerd door Francien v.d. Berk en 
Peter Boomgaard ( i.v.m. het overlijden van Henk Verboort heeft Peter deze taak op 
zich genomen). Ik wil Francien vragen om hierover een kort verslag te geven.  
Wij zouden nu ook graag 2 nieuwe leden voor deze kascontrole willen vragen.  
Francien is nu aftredend en Peter gaat in het bestuur plaats nemen zodat er nu 
ineens 2 nieuwe leden nodig zijn. Het is slechts een uurtje per jaar om deze controle 
uit te voeren, bijna alles gaat via de bank dus heel moeilijk is het zeker niet.  
Monique Kuiper en Rita van Erp melden zich hiervoor aan. 
 
 
5. Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar:  Jeanne v.d. Meulengraaf en Jacomien Habraken.  
Zijn jullie hiermede akkoord dan graag even de hand opsteken hand opsteken zodat 
zij hun bestuurswerk weer verder kunnen invullen.  
Aftredend en niet herkiesbaar:                                                                                      
Annemarie Rovers en Bert de Koning   
Nieuwe kandidaat: Peter Boomgaard. Het bestuur steunt deze kandidatuur volledig 
en wil Peter nu voordragen als nieuwe voorzitter van KBO-Boskant.  
Meer kandidaten hebben zich niet aangemeld toch zou het wenselijk zijn als we het 
bestuur met 1 persoon meer zouden kunnen uitbreiden, zodat het weer op volle 
sterkte is. Ik wil jullie vragen door de hand op te steken of jullie dit voorstel willen 
steunen.  
 
Nu wil ik Peter vragen om zich voor te stellen aan onze leden zodat ook zij allen 
weten wat voor spek ze in kuip hebben.    
 
 
 
KORTE PAUZE.   
  
  
  
6. Bekendmaking bestuursverkiezing 
Peter wordt gekozen als de nieuwe voorzitter, Jeanne en Jacomien voor een 
bestuursfunctie. 
Nu wil ik Peter vragen om aan deze tafel aan te schuiven en de voorzittershamer in 
ontvangst te nemen.   
  
  
 



 

7. Huldiging jubilarissen  
Er zijn 3 leden die 25 jaar lid zijn van KBO-Boskant en dat zijn: 
Riek der Kinderen en het echtpaar Dinie en Harrie Sanders.  
 
Riek 25 jaar lid van de KBO-Boskant.  
Sinds het kaarten was op de dinsdagmiddag in de Vriendschap was je altijd van de 
partij. Ook na jouw verhuizing van Boskant naar Ameroijenhof bleef jij trouw komen. 
Je dochter die je wekelijks kwam bracht en weer ophaalde. Het kaarten was voor jou 
een prettige beleving en tevens ook een mooi tijdverdrijf, maar na de corona en het 
veranderen van de dinsdagmiddag zijn deze activiteiten hier gestaakt en tot op 
heden niet terug gekomen.  
Jij was een trouw lid voor de vele activiteiten die wij als KBO hebben kunnen 
organiseren. Wij hebben voor jou een oorkonde van het 25 jarig lidmaatschap van 
KBO-Brabant aangevraagd en deze wil ik je namens onze KBO overhandigen met 
daarbij een dinerbon en natuurlijk ook een mooie bos bloemen. RIEK BEDANKT!  
 
Dan krijgen we nu Dinie en Harrie Sanders ook beiden 25 jaar lid van KBO-Boskant. 
Ook voor jullie trouwe lidmaatschap hebben wij een oorkonde  bij KBO-Brabant 
aangevraagd en ontvangen.  
Harrie is ook jarenlang ondersteunend lid geweest van de activiteitencommissie. Hij 
had steeds leuke activiteiten op het oog. Bij alle activiteiten die wij verder hier in de 
Vriendschap hebben kunnen organiseren waren ze beiden altijd van de partij. Zelden 
lieten zij verstek gaan en waren zeker niet de minsten bij het kaarten of bij een quiz. 
Ook jullie wil ik namens onze KBO-Boskant voor ieder een dinerbon en een bos 
bloemen overhandigen.  
DINIE EN HARRIE BEDANKT! 
 
 
8. Rondvraag  
Rien Taks brainstormt nog even kort over de activiteiten en bedankt het bestuur voor 
hun werk. 

                                          

9. Sluiting 
Hierna sluit de voorzitter de vergadering. Maar de middag is zeker nog niet 
afgelopen. Om 15:00 uur beginnen we met een knallende BINGO. 
Er worden 4 rondes gespeeld telkens voor een volle kaart.  
Precies om 16:30 uur waren we klaar met de Bingo. 
Hierna nog een lekker broodje kroket en voldaan naar huis! 
 

 

 

 

 


